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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2021/22:1767 Långa handläggningstider på Migrationsverket

Den senaste tiden har jag blivit kontaktad av många människor som sökt 
uppehållstillstånd och arbetstillstånd i Sverige. De vittnar om mycket långa 
handläggningstider på Migrationsverket. Många har väntat upp till ett år på 
besked om sin ansökan.

Kriget i Ukraina och flyktingströmmen därifrån har naturligtvis lett till ett hårt 
tryck på myndigheten, men det är inte rimligt att personer ska behöva vänta 
mellan 12 och 15 månader på att få sitt ärende behandlat.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

Vad avser statsrådet att göra för att korta de orimligt långa 
handläggningstiderna på Migrationsverket?

………………………………………

Denis Begic (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2022-06-23
Besvaras senast
2022-06-29 kl. 12.00


